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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2020/21:2301 Tidsplanen för etableringar av nya regementen

I Försvarsmaktens budgetunderlag för 2022 framgår det att Försvarsmakten 
med god hänsyn till statens resurser vill undvika kostnadsfördyrade 
förhyrningar av infrastruktur vid etableringar av nya regementen. Det låter 
såklart bra att vi ska värna skattebetalarnas pengar men Försvarsmakten skriver 
vidare att de avser att undvika dessa förhyrningar även om tidsplanen för 
påbörjande av förbandsutbildning påverkas.

Detta betyder i klartext att Försvarsmakten inte avser att följa riksdagens beslut 
gällande tidsplan för återetableringar om de anser att det blir för dyrt.

Jag har ställt denna fråga tidigare när försvarsministern var i försvarsutskottet 
men fick tyvärr inget svar. Därför ställer jag frågan igen.

Med anledning av detta vill jag fråga försvarsminister Peter Hultqvist: 

 

Har ministern för avsikt att säkerställa att riksdagens beslut gällande tidsplan 
för återetableringar följs och i så fall, på vilket sätt?

………………………………………

Jörgen Berglund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-24
Besvaras senast
2021-03-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


